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PROTOKÓŁ NR XIV/2015 

z sesji Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą 

z dnia 29 października 2015 roku 

 

 Sesja Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą odbyła się w dniu  

29 października 2015 roku w sali konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy w 

Nowym Mieście nad Pilicą i trwała od godz. 1200 do godz. 1400. 

 

Obradom sesji przewodniczył pan Tomasz Pietrucha – Przewodniczący Rady 

Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej otwierając sesję stwierdził na podstawie listy 

obecności załącznik nr 1 do niniejszego protokołu prawomocność obrad. Na 

sali obrad obecnych było 13 radnych na ustawowy skład liczbowy - 15. 

 

W sesji udział wzięli: 

1. Burmistrz Miasta i Gminy     p. Mariusz Dziuba 

2. Sekretarz Miasta i Gminy    p. Edyta Staniszewska 

3. Funkcjonariusz Posterunku Policji 

w Nowym Mieście nad Pilicą   asp. sztab.  Wojciech Orzeszek 

4. Pracownicy Urzędu Miasta i Gminy w osobach: p. Łukasz Klatka  

    

5. Adwokat                                                                p. Tomasz Rychlicki 

6. Sołtysi i Przewodniczący Rad Osiedlowych z terenu Gminy Nowe Miasto   

nad Pilicą wg załączonej listy obecności załącznik nr 2 do niniejszego 

protokołu.  

 

Na wstępie obrad sesji na wniosek Przewodniczącego Rady p. Tomasza 

Pietruchy wszyscy zabrani w sali konferencyjnej, uczcili symboliczną minutą 

ciszy pamięć zmarłego niedawno radnego ś. p. Stanisława Orzeszka.  

 

PKT 2 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Tomasz Pietrucha poinformował, że 

protokół z poprzedniej sesji Rady był tradycyjnie wyłożony do wglądu w Biurze 

Rady i umieszczony na stronie internetowej Urzędu Miasta i Gminy. W związku 

z powyższym zapytał czy są zastrzeżenia lub uwagi do protokołu z ostatniej 

sesji. 

Uwag nie zgłoszono przystąpiono do głosowania nad przyjęciem protokołu. W 

głosowaniu jednogłośnie 11 za na stan obecnych na sali 12 radnych, przeciw - 0, 

wstrzymało się – 1. Protokół z ostatniej sesji został przyjęty. 
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PKT 1 

Przewodniczący Rady wnioskował o zmianę w proponowanym porządku 

obrad wycofanie projektu uchwały: 

- w sprawie zmiany załącznika do uchwały Nr IX/53/2015 Rady Miejskiej w 

Nowym Mieście nad Pilicą z dnia 11 czerwca 2015 roku w sprawie przejęcia 

przez Gminę Nowe Miasto nad Pilicą zadania własnego Powiatu Grójeckiego, 

polegającego na prowadzeniu Liceum Ogólnokształcącego w Nowym Mieście 

nad Pilicą. Pan Przewodniczący Rady wyjaśnił, że wystąpiły pewne zmiany w 

załączniku porozumienia do projektu uchwały. Dodał, że na dzisiejszej sesji nie 

będziemy jej procesować najpierw musi być podjęta na sesji w Starostwie.  

W związku z tym, wnioskował o wprowadzenie do porządku obrad projekt 

uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na bezczynność Burmistrza Miasta i 

Gminy Nowe Miasto nad Pilicą w rozpoznaniu skargi Anny i Zbigniewa Laudy 

na pracowników Urzędu Miasta i Gminy w Nowym Mieście nad Pilicą.  

Przewodniczący przypomniał, że Rada podjęła uchwałę dotyczącą zobowiązania 

Burmistrza do przeprowadzenia spraw związanych z prawem własności do 

dysponowania wspólnoty gruntowej wsi Wola Pobiedzińska. Państwo Laudy 

wystąpili do Rady Miejskiej ze skargą na bezczynność Burmistrza, zarzucili 

nieprawidłowe wykonywanie obowiązków pracowników. Wszelkie zarzuty p. 

Laudy nie potwierdziły się.  

Porządek obrad sesji Rady po zmianie przedstawia się następująco: 

1. Przedstawienie porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z ostatnich sesji. 

3. Wystąpienie Przewodniczących Stałych Komisji.  

4. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta i Gminy za okres 

międzysesyjny. 

5. Informacje Przewodniczącego Rady Miejskiej. 

6. Rozpatrzenie i podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmian w budżecie gminy na 2015 rok. 

b) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowe Miasto nad Pilicą na 

lata 2015-2020. 

W głosowaniu za przyjęciem proponowanych zmian w porządku obrad 13 

radnych przy obecnych 13 radnych na sali, przeciw 0, wstrzymało się 0. 

Proponowany porządek obrad został przyjęty. 

 

PKT 3 

Przewodniczący Komisji Gospodarczo – Budżetowej p. Dariusz Dziurowicz 

poinformował, że Komisja w okresie międzysesyjnym obradowała dwukrotnie 

w dniu 15 października br. na wspólnym posiedzeniu Stałych Komisji Rady 

Miejskiej oraz w dniu 27 października br.  

Przewodniczący odczytał protokół z wspólnego posiedzenia Stałych Komisji.  

W posiedzeniu udział wzięli członkowie komisji wg załączonej listy 

obecności do niniejszego protokołu oraz: 
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1. Burmistrz Miasta i Gminy     p. Mariusz Dziuba 

2. Skarbnik Miasta i Gminy     p. Ewa Bator 

3. Pracownik Urzędu Miasta i Gminy                            p. Małgorzata Krawczyk 

4. Sołtysi sołectwa: Bieliny – p. Elżbieta Bors 

     Prosna – p. Wielgus Jerzy  

Posiedzeniu przewodniczył p. Dariusz Dziurowicz – Przewodniczący Komisji 

Gospodarczo – Budżetowej. 

Przyjęto następujący porządek posiedzenia: 

1. Zapoznanie się i wydanie opinii do wniosków, które zostały złożone do 

projektu budżetu na 2016 rok. 

2. Sprawy bieżące kierowane do Komisji. 

Stałe Komisje Rady Miejskiej na wspólnym posiedzeniu analizowały wnioski 

złożone do budżetu. Skarbnik Miasta i Gminy p. Ewa Bator zaznaczyła, że do 

projektu budżetu na 2016 rok wpłynęło 36 wniosków. Następnie głos zabrał p. 

Burmistrz zaznaczył, że przy ustalaniu budżetu należy rozpocząć od 

perspektywy wieloletniej. Przedstawił zadania inwestycyjne do realizacji 

wymagane w przyszłym roku budżetowym. 

Wiceprzewodnicząca Rady p. Elżbieta Zaraś nawiązała do rozważenia tematu 

możliwości założenia fundacji wspierającej zakup karetki pogotowia dla szpitala 

nowomiejskiego, gdyż otrzymaliśmy informację, że zakup takiej karetki jest 

niezbędny do podpisania kolejnego kontraktu z Narodowym Funduszem 

Zdrowia.  

Pani Skarbnik zapoznała z wnioskami, które wpłynęły do realizacji w ramach 

funduszu sołeckiego na 2016 rok. Wszystkie wnioski dotyczyły 

zapotrzebowania środków na zadania bieżące m. in. przeprowadzenia remontu 

budynku komunalnego – Rosocha, wyposażenia i remont świetlicy wiejskiej, 

budowa placu zabaw – Rudki, dokończenia modernizacji dróg gminnych. 

Przewodniczący Rady poinformował obecnych o terminie kolejnej sesji Rady 

Miejskiej tj. w dniu 29 października 2015 roku. Na tym posiedzenie 

zakończono. 

Następnie Przewodniczący Komisji odczytał protokół z posiedzenia Komisji w 

dniu 27 października br.  

W posiedzeniu udział wzięli członkowie komisji wg załączonej listy 

obecności do niniejszego protokołu oraz: 

1. Burmistrz Miasta i Gminy     p. Mariusz Dziuba 

2. Skarbnik Miasta i Gminy     p. Ewa Bator 

3. Mieszkaniec naszej gminy                                            p. Piotr Zajączkowski 

Posiedzeniu przewodniczył p. Dariusz Dziurowicz – Przewodniczący Komisji 

Gospodarczo – Budżetowej. 

Przyjęto następujący porządek posiedzenia: 

1. Zapoznanie się z projektami uchwał przygotowanymi na sesję Rady. 

2. Sprawy bieżące kierowane do Komisji. 
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W pkt.1 pani Skarbnik poinformowała o zmianach zarówno w dochodach jak i 

w wydatkach budżetu gminy na 2015 rok. Następnie p. Skarbnik omówiła 

załącznik dotyczący dotacji udzielonych z budżetu w 2015 r. podmiotom 

należącym i nie należącym do sektora finansów publicznych. Poruszono 

problem żłobka samorządowego. Pan Burmistrz poinformował, że kwestie 

formalne załatwienia tych spraw nie pozwoliłyby nam na dokończenie ich w 

terminie, a konsekwencji musielibyśmy oddać dotację, będziemy to realizować 

w przyszłym roku mając w pełni całą dokumentację. Pani Skarbnik 

powiadomiła, że kolejną uchwałą jest uchwała w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Nowe Miasto nad Pilicą na lata 2015 – 2020. Stwierdziła, że 

zmiana tejże Wieloletniej Prognozy Finansowej obejmowała zmiany w związku 

przedsięwzięciami na bieżący rok. Przewodniczący Komisji poprosił o 

przedstawienie kolejnej uchwały, ale kolejną uchwałę musieliśmy zdjąć gdyż 

termin podjęcia tej uchwały kolidował z terminem podjęcia w Powiecie.  

W pkt. 2 głos zabrał p. Piotr Zajączkowski w sprawie drogi powiatowej między 

Nowym Miastem, a Falęcicami. Chodzi o remont tej drogi. Problem polega na 

tym, że jest to droga powiatowa i mimo składanych próśb do Powiatu nie były 

one rozpatrywane. Pan Burmistrz poinformował, że wniosek ten został 

skierowany do projektu budżetu gminy. Jednocześnie poinformował, że gmina 

na ten cel może przeznaczyć jedynie 50% wkładu natomiast pozostałą część 

inwestycji pokrywa Powiat. Na tym posiedzenie zakończono.  

 

Zastępca Przewodniczącego Komisji Oświatowo - Społecznej p. 

Iwona Lepa poinformowała, że Komisja Oświatowo – Społeczna obradowała w 

okresie międzysesyjnym dwukrotnie. Protokół ze wspólnego posiedzenia 

Stałych Komisji Rady Miejskiej w dniu 15 października br. przedstawił 

Przewodniczący Komisji Gospodarczo – Budżetowej Dariusz Dziurowicz.   

W posiedzeniu Komisji w dniu 27 października br. udział wzięli 

członkowie komisji wg załączonej listy obecności do niniejszego protokołu 

oraz: 

1. Burmistrz Miasta i Gminy     p. Mariusz Dziuba 

2. Skarbnik Miasta i Gminy     p. Ewa Bator 

3. Mieszkaniec naszej gminy                                            p. Piotr Zajączkowski 

Posiedzeniu przewodniczył p. Dariusz Dziuba – Przewodniczący Komisji 

Gospodarczo – Budżetowej. 

Przyjęto następujący porządek posiedzenia: 

1. Zapoznanie się z projektami uchwał przygotowanymi na sesję Rady. 

2. Kontrola stanu sanitarnego wokół cmentarzy na terenie miasta i gminy.  

3. Sprawy bieżące kierowane do Komisji. 

Komisja zapoznała się z projektami uchwał przygotowanymi na sesję Rady w 

sprawie zmian w budżecie gminy na 2015 rok oraz zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Nowe Miasto nad Pilicą na lata 2015-2020. Pani 

Skarbnik na posiedzeniu Komisji szczegółowo omówiła zmiany w/w projektów 
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uchwał. Nie będzie je omawiała, będą przedstawiane w dniu dzisiejszym. 

Następnie na posiedzeniu poruszane były sprawy stanu sanitarnego cmentarzy 

gminnych, sprawy uporządkowania grobów nieznanego żołnierza. Pan 

Burmistrz zapewnił, że podjął kroki ku temu, żeby na każdym grobie paliły się 

znicze, zakupione zostaną wiązanki kwiatów.  

Na posiedzenie przybył mieszkaniec Gminy, który wyraził swoje 

zaniepokojenie poziomem wiedzy, która zostaje przekazana naszym dzieciom. 

Niepokoiły go wyniki jakie ostatnio odniosły nasze szkoły. Komisja 

postanowiła, że w miesiącu listopadzie zostaną zaproszeni na posiedzenie 

dyrektorzy szkół i wszystkie obawy zostaną przekazane dyrektorom. Na tym 

posiedzenie zakończono.  

 

Zastępca Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej p. Bartosz Gulina  

poinformował, że komisja w okresie międzysesyjnym obradowała dwukrotnie. 

W dniu 15 października br. odbyło się wspólne posiedzenie Stałych Komisji 

Rady Miejskiej.  

W dniu 27 października 2015 r. w posiedzeniu udział wzięli członkowie komisji 

wg załączonej listy obecności do niniejszego protokołu oraz: 

1. Burmistrz Miasta i Gminy    p. Mariusz Dziuba 

2. Przewodniczący Rady     p. Tomasz Pietrucha  

3. Przewodnicząca Osiedla Nr 1   p. Helena Pardej  

Posiedzeniu przewodniczył p. Bartosz Gulina – Zastępca przewodnicząccego 

Komisji Rewizyjnej. 

Przyjęto następujący porządek posiedzenia: 

1. Zapoznanie się z projektami uchwał przygotowanymi na sesje Rady. 

2. Sprawy bieżące kierowane do Komisji. 

Pani Skarbnik zapoznała z projektami uchwał w sprawie zmian w budżecie 

gminy na 2015 rok oraz zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2015 – 

2020. W pkt.2 zostały poruszone takie tematy jak sprawa krawężnika przy 

nowym parkanie czy można go usunąć bo jest za wysoki. Pan Burmistrz 

stwierdził, że krawężniki są obniżone, natomiast usunąć ich nie można, gdyż 

Zarząd Dróg Wojewódzkich nie wyrazi na to zgody. Następnie p. Stanisław 

Dobrodziej zapytał czy da się coś zrobić z drogą w Żdżarach przy cmentarzu 

gdyż są nierówności, zapytał również o możliwość wykoszenia rowów przy 

cmentarzu. Pan Burmistrz poinformował, że w tym roku nie mogą wykonać tej 

inwestycji, jedynie położone zostanie kawałek chodnika oraz wykoszone 

zostaną rowy. Pan Burmistrz oznajmił, że mają pozwolenie na użytkowanie 

lokalu budynku sportowego i można z niego korzystać organizując tam zebrania 

lub spotkania. Radna Karolina Kącka zapytała, czy w Rudkach jest możliwość 

posiadania budynku z przeznaczeniem na zebrania lub spotkania. Pan Burmistrz 

poinformował, że w Rudkach znajduje się budynek po Gminnej Spółdzielni, 

który można by przeznaczyć na ten cel, wystarczy wykonać mały remont, lecz 

po rozmowie z Panią sołtys dowiedział się, że mieszkańcy wolą spotykać się w 
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starej szkole. Jeśli chodzi o miejscowość Rokitnicę, można wymienić okna na 

Nowe i podłogi na płytki na korytarzu. Pani Karolina Kącka zapytał, czy w 

Rudkach w przyszłym roku coś będzie planowane. Pan Burmistrz 

poinformował, że będzie budowany plac zabaw. Na tym posiedzenie 

zakończono.  

Przewodniczący Rady zapytał czy są pytania do Przewodniczących Komisji. Nie 

zgłoszono. Poinformował, że na dzisiejszej sesji Rady nie jest obecna p. 

Skarbnik wynika to, że jest na szkoleniu. 

 

PKT 4 

Burmistrz Miasta i Gminy p. Mariusz Dziuba przedstawił sprawozdanie 

za okres międzysesyjny tj. od dnia 24.09.2015r. do dnia 29.10.2015r. 

Szczegółowa treść jest zarejestrowana na nośniku cyfrowym do dyspozycji w 

Biurze Rady.  

Głos zabrał pracownik tut. Urzędu p. Łukasz Klatka. Przekazał informacje na 

temat szacowania strat w uprawach rolniczych powstałych w wyniku suszy. 

Oszacowania zakresu i wysokości szkód dokonała komisja  powołana 

Zarządzeniem przez Wojewodę. Złożono 385 wniosków. Dwie rodziny 

poszkodowane odmówiły pomocy. Na protokołach rolników, w których 

gospodarstwach rolnych, wystąpiły straty powyżej 30%, Wojewoda potwierdzał 

wystąpienie szkód. Takich wniosków było 228. Jeśli chodzi o szacowanie szkód 

w sadzie drzew owocowych dotyczyły one młodych. Wojewoda po oszacowaniu 

szkód potwierdza protokół.  

Jeśli chodzi o zdarzenie gradobicia, które miało miejsce w dniu 25 lipca br. na 

terenie gminy. Również została powołana komisja Zarządzeniem Wojewody.  

Wpłynęło 19 wniosków. W tym na dwa domy mieszkalne, budynki gospodarcze 

i gradobicie w msc. Gostomia. Wojewoda również po oszacowaniu szkód 

potwierdza protokół.  

Pan Burmistrz zaprosił do udziału w VIII Festiwalu Kapel, Zespołów 

Ludowych, Śpiewaków, Kół Gospodyń i Stowarzyszeń Ziemi Przysuskiej w 

dniu 15 listopada 2015r. w Odrzywole.  

Głos zabrał funkcjonariusz Posterunku Policji p. Wojciech Orzeszek, który 

przekazał informacje, w ostatnim okresie czasu na terenie gminy doszło do 

kradzieży zwierząt gospodarstwa domowego na szkodę rolników. Pan Orzeszek 

zaapelował do gospodarzy o właściwe zabezpieczenie pomieszczeń, w których 

przebywa żywy inwentarz oraz nie pozostawianie zwierząt bez żadnego 

nadzoru. Zwrócił się z apelem o zwracanie uwagi na osoby i pojazdy podejrzane 

znajdujące się w bliskim sąsiedztwie gospodarstwa. Następnie p. Orzeszek 

zaapelował, na terenie gminy działają grupy przestępcze, które okradają osoby 

starsze. Często oprócz gotówki sprawcy nakłaniają osobę oszukiwaną do 

wydania im również rzeczy wartościowych. Gotówka i kosztowności 

przekazywane są w miejscu zamieszkania oszukiwanej osoby albo na ulicy, 

bądź w placówkach bankowych. Apelował, aby pod żadnym pozorem nie 
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przekazywać pieniędzy osobom, których nie znamy osobiście i nie wpuszczać 

ich do mieszkania.  

Głos zabrał Przewodniczący Komisji Gospodarczo – Budżetowej p. Dariusz 

Dziurowicz młodzież ZDZ poruszając się do szkoły czyni to jezdnią podczas, 

gdy na terenie szkoły jest chodni prosił  

Funkcjonariusz Policji p. Orzeszek wyjaśnił, że na jednym spotkaniu Gminnej 

Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych poruszono temat zmiany 

wejścia i wyjścia na teren szkoły. Aby wejście na teren szkoły znajdowało się od 

strony sklepu – Topaz (droga gminna), a nie jak dotychczas od strony sklepu p. 

Bińkowskiego. Prosił p. Burmistrza o interwencję u p. Dyrektor, aby ten 

problem był pozytywnie załatwiony.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej ogłosił 10 minutową przerwę w obradach. 

Po przerwie Przewodniczący Rady Miejskiej p. Tomasz Pietrucha wznowił 

obrady Sesji Rady Miejskiej. 

Pan Burmistrz przekazał funkcjonariuszowi Posterunku Policji p. Wojciechowi 

Orzeszkowi komputer przenośny – laptop. Życzył, aby urządzenia przysłużyły 

się poprawy bezpieczeństwa na naszym terenie, a przede wszystkim pomogły w 

pracy.  

  

PKT 5 

Przewodniczący Rady zapoznał z pismami, które wpłynęły do Biura 

Rady: 

- z dnia 02.10.2015r. od Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie 

Uchwałę Nr Ra.330.2015 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Warszawie z dnia 29 września 2015r. w sprawie opinii o 

przedłożonej przez Burmistrza Miasta i Gminy Nowe Miasto nad Pilicą 

informacji o przebiegu wykonania budżetu za I półrocze roku 2015, 

kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej, a także o przebiegu 

realizacji planu finansowego instytucji kultury, 

- z dnia 09.10.2015 r. od Prezesa Zarządu Gminnej Spółdzielni ,,Samopomoc 

Chłopska” prośba o zabezpieczenie środków finansowych w budżecie na rok 

2016, 

- z dnia 14.10.2015 r. od Wojewody Mazowieckiego Informacja Ministra 

Finansów dla rolników dokonujących zakupu paliw wykorzystywanych w 

gospodarstwie rolnym, 

- z dnia 16.10.2015r. od Wojewody Mazowieckiego informacja o przedłożonych 

oświadczeniach majątkowych złożonych na rozpoczęcie kadencji 2014-2018, 

Burmistrza p. Mariusza Dziuba i Przewodniczącego Rady p. Tomasza 

Pietrucha- Wyniki analizy oświadczeń - bez uwag. 

- z dnia 28.10.2015 r. Postanowienie nr 17/W/15 Komisarza Wyborczego w 

Radomiu z dnia 26 października 2015 roku w sprawie wygaśnięcia mandatu 

radnego Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą, 
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- z dnia 08.10.2015r. od Mazowieckiego Urzędu Wojewódzkiego w Warszawie 

Wydział Prawny w sprawie pism Państwa Anny i Zbigniewa Laudy, 

- z dnia 21.10.2015r. odpowiedź na pismo do Mazowieckiego Urzędu 

Wojewódzkiego w sprawie p. A. i Z. Laudy, 

- z dnia 30.10.2015r. udzielona odpowiedź w związku z kierowanymi pismami 

od p. Laudy, 

- z dnia 28.10.2015r. pismo  z Urzędu Gminy w Odrzywole w sprawie 

wyznaczenia pracownika do współpracy w związku z przygotowaniem Lokalnej 

Grupy Działania, 

- z dnia 29.10.2015r. Podanie p. Barbary Gąsiorowskiej. 

Przewodniczący Rady poinformował, że trwa nabór kandydatów do powołania 

Gminnej Rady Seniorów i Gminnej Rady Młodzieżowej.  

Zaprosił na uroczystości patriotyczno – religijne w dniu 11 listopada br.  

Informacja o mszy pogrzebowej w intencji ś. p. Stanisława Orzeszka dostępna w 

Biurze Rady. 

 

 PKT 6a 

Przewodniczący Rady Miejskiej – p. Tomasz Pietrucha odczytał 

zebranym projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej gminy na 

2015 rok. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały. 

W głosowaniu za – 13 radnych przy obecnych na sali 13 radnych, przeciw - 0, 

wstrzymało się – 0 uchwalono uchwałę Nr XIV/75/2015  w sprawie zmiany 

uchwały budżetowej gminy na 2015 rok. Uchwała stanowi załącznik nr 3 do 

niniejszego protokołu. 

 

PKT 6b 

Przewodniczący Rady Miejskiej – p. Tomasz Pietrucha odczytał 

zebranym projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Nowe Miasto nad Pilicą na lata 2015 – 2020.  

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie w/w projekt 

uchwały. W głosowaniu za – 13 radnych przy obecnych na sali 13 radnych, 

przeciw - 0, wstrzymało się – 0 uchwalono uchwałę Nr XIV/76/2015  w sprawie 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowe Miasto nad Pilicą na 

lata 2015 – 2020.  Uchwała stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

 

PKT 6c 

Przewodniczący Rady Miejskiej – p. Tomasz Pietrucha odczytał 

zebranym projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na bezczynność 

Burmistrza Miasta i Gminy Nowe Miasto nad Pilicą w rozpoznaniu skargi Anny 

i Zbigniewa Laudy na pracowników Urzędu Miasta i Gminy w Nowym Mieście 

nad Pilicą. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie w/w projekt 

uchwały. W głosowaniu za – 13 radnych przy obecnych na sali 13 radnych, 

przeciw - 0, wstrzymało się – 0 uchwalono uchwałę Nr XIV/77/2015  w sprawie 

rozpatrzenia skargi na bezczynność Burmistrza Miasta i Gminy Nowe Miasto 

nad Pilicą w rozpoznaniu skargi Anny i Zbigniewa Laudy na pracowników 

Urzędu Miasta i Gminy w Nowym Mieście nad Pilicą. Uchwała stanowi 

załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

 

 PKT 7 

Interpelacji i zapytań nie zgłoszono. 

 

                                                  PKT 8 

Wiceprzewodnicząca Rady p. Elżbieta Zaraś poinformowała o bezpłatnym w 

Radomiu przy ul. Kilińskiego badaniu tomografii komputerowej płuc i klatki 

piersiowej w okresie październik  - listopad br. dla osób w wieku 55 -75 lat.   

 

Porządek obrad został wyczerpany. Przewodniczący Rady Miejskiej zamknął 

obrady sesji. Szczegółowy przebieg obrad zarejestrowany jest na nośniku 

cyfrowym i stanowi integralną część protokołu.  

 

Protokołowała       Przewodniczył  

 

Marzena Białas       


